

Our English Topics



VAT@GTC

VAT@GTC for European users and partner

SmartNotes

New features of SN

Successfully implementing ESG reporting in practice (with Envoria)

SN Layout Robot

SN Best Practice

From SN to interactive reports with Nexxar

ESG with LucaNet – Collect, analyse and report sustainability data (with LucaNet)

GlobaLeaseCenter

Insight into possibilities for automating the leasing process

The number of contracts does not matter – Why excel is not a permanent solution

Taking reporting to the next level – AMANA Intelligence

Whether carve out or Exceltool – migration simple and in record speed – the GLC at a glance

XBRL

XBRL Auditor – Lessons Learned and forecast for the coming year

ESEF 2022 – Text block Tagging Bonanza

XBRL Cloud – The versatile XBRL tool

An introduction to XBRL

ESG reporting with the XBRL Tagger

Unsere deutschen Themen

GlobalTaxCenter Suite

Neuerungen GTC Suite

Neues zu den Formularen der Ertragsteuererklärungen und der E-Bilanz Taxonomie für den VZ 22

Report-Funktion der GTC Suite (insb. Tax Balance)

Tax Balance – Der webbasierte Nachfolger von SmartTaxBalance steht bereit

GTC-Suite – Überblick

Pillar 2

Automatisierung in der GTC Suite mit Power Automate

GRI und public CbCR

VAT@GTC

Neuerungen im VAT@GTC

Neuerungen in der Umsatzsteuer mit KMLZ

VAT-Audit im neuen Design

Einsatz von PowerBI im VAT@GTC

Die Zukunft der Umsatzsteuer im Hinblick auf das VAT@GTC

SmartNotes

ESG Reporting erfolgreich in der Praxis umsetzen (gemeinsam mit Envoria)

SN-Layoutmodul – Layoutroboter

SN Erste Hilfe / SN Best Practice

ESG mit LucaNet – Nachhaltigkeitsdaten sammeln, analysieren und berichten (gemeinsam mit LucaNet)

GlobaLeaseCenter

AMANA GLC Academy – das Schulungsprogramm für Beginner und Fortgeschrittene

Ob Carve out oder Exceltool – Migration einfach und in Rekordgeschwindigkeit – das GLC im Überblick
